



Protokoll Styremöte Lp3 Lv5

Närvarande

Ordförande: Simon Nilsson
Vice ordförande: John Hellgren
Kassör: mon Myrbäck
Informationsansvarig: David Barker
Utbildningsansvarig: Angelica Forss

Kajsa Malmberg

1. Formalia

- i. Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet öppnat kl. 13:31.
- ii. Styrelsen godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll (Lp3 Lv4) godkänns.
- iv. Styrelsen adjungerar Kajsa Malmberg med yttranderätt.
- v. Dagens hipstergrej: Alla som inte vill kolla hockey.

2. Dagsformsrunda

Simon Nilsson mår bra och tycker Angelica gjorde en bra insats när hon hämtade skjortorna under morgonen.

Simon Myrbäck mår bra.

Kajsa har haft sista aspgrejen med KK och snart är hon fri.

John har bara två labbrapporter kvar.

Angelica är deppig över att det blev som det blev.

David är deppad över ski cross-kvarten.

3. Meddelanden

John meddelar att Styrelsen behöver välja en dag mellan 24 mars och 6 april för Studentrösten.

Angelica meddelar att utbildningssekreterare Jessica Andersson slutar och att de som tar över efter henne är klara.

4. Beslutstagning/Uppföljning

Simon Nilsson

David Barker



5. Sektionsmöte

Styrelsen godkänner att lägga propositionen angående sångboksgrupp till sektionsmötet.

Styrelsen godkänner att lägga propositionen angående vice ordförande i studienämnden till sektionsmötet.

Styrelsen godkänner verksamhetsplanen som ska läggas som förslag på sektionsmötet.

Styrelsen diskuterar förslaget till budget till sektionsmötet. En post för "Övriga arrangemang" läggs till (t.ex Cocktailparty under mottagningen).

6. Val av representation

7. Mötesplanering

Alla

24/2 Lunch med Programansvariga

25/2 Möte med bØf

26/2 Sektionsmöte!

Simon Nilsson

24/2 KU

Kajsa

25/2 ArmU

John

24/2 SU

Angelica

21/2 AUKf

24/2 UU

26/2 AUBt

8. Mötesrapporter

Simon Nilsson

David Barker



Simon Nilsson, Angelica och John har varit på möte med husansvarig. K hade en jätteluddig fråga om nycklar. De verkar ha problem med sina nycklar. De diskuterade frågan om skåp att hänga in labbrockar i. Det finns ungefär 200 skåp för lite, och det skulle kosta ungefär 250.000kr att skaffa 150 nya. De känner att det är för dyrt.

Simon Nilsson var på institutionsråd. Han har redan tjötat massa om det, men det relevanta var bland annat att vår prefekt ska gå av. Institutionen expanderar väldigt fort och en lokalgrupp har tillsatts för att se om det finns möjligheter till utbyggnad.

På ordföranderådet pratades det om att måla om i Gastown och ett mail har nu skickats iväg till husansvarig. När förrådet städas skall även sektionslokalerna städas.

9. Genomgång av att-göra-listan

10. Kommande händelser

Behöver ha ett möte med studienämnden för att diskutera datum och utformning av Studentrösten. Styrelsen föreslår den 25/2 efter kl. 17.

11. Post

Ingen post.

12. Övriga frågor

13. Mötets avslutande

Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet avslutat kl. 14:54.